
 
 

 

Møteinnkalling/ Referat 0124 
 

  
Møte nr. 1- 

24/25 
     

  TID  30.10.24 kl 18-20 

MØTESTAD  Møterom 2 

MØTTE: 

Norunn Rivedal (politiker), Tor Andreas Pleidrup Skillestad (leder 
FAU), Lars Fredrik Mythe (leder FAU) Rakel Thorset 
(elevrepresentant), Amanda Myro(elevrepresentant), Ingunn Blom-

Hagen (pedagogisk personale), Marianne Ødegård Müller 
(psykososial veileder/psv) og Ellen Wang Fredriksen (rektor) 

FORFALL  Lars Fredrik Mythe (leder FAU) Rakel Thorset (elevrepresentant) 

NESTE MØTE 24.04.25 REFERENT  Ingunn Blom-Hagen 

 

SAK  Ansvar  

1/24 Godkjenning av referat fra sist møte: Godkjent. Rektor  

2/24 Godkjenning av møtedeltakerne samt 
beskrivelse av sammensetningen satt opp mot 

lovkravet. Gjennomfører møtet selv om det 
mangler én foreldrerep og én elevrep 
Avklare SU + smu i samme møtet.  

Rektor  

3/24 Valg av møteleder og referent; Ellen og Ingunn Rektor  

4/24 Økonomi og budsjett. 
Ny kommunedirektør, Bjarte Reve, nå i høst. 
Han har lagt fram budsjettforslag, og skolen er 

positiv til dette forslaget. Det ser ut til at vi får 
beholde de ressursene vi har. Men det er mye 

som skal utbedres/ bygges nytt framover (hall, 
barnehage mm).  
Tøff periode i vår/sommer med endring i 

ledelsen pga sykdom. 

Rektor  

5/24 Ny opplæringslov og Kapittel 12. 
Fra 1.august -24. Noen endringer i lover, og nye 
forskrifter. Nye navn på enkelte begreper, særlig 

i forbindelse med «spesialundervisning», den er 
nå delt i tre; 

- Individuelt tilrettelagt opplæring 
- Personlig assistanse 
- Fysisk tilrettelegging 

Fravær: man kan be barnet sitt fri i lengre 
perioder uten å skrive barnet ut av skolen.  

Rektor og 

Psykososialveileder 
 



Kap 12: Rette til et trygt og godt og 
inkluderende skolemiljø. Ansvar og plikter er de 
samme, men noen ord og begreper er endret 

(eks. «varsle» heter nå «melde fra»). Vi mener 
at vi begynner å bli gode til å ivareta elevenes 

psykososiale miljø på en trygg og god måte. Vi 
har valgt å ha både psykososial veileder og 

miljøterapeut i fulle stillinger. 

6/24 Skolens utviklingsområder. 

Dysleksivennlig skole: Det jobbes godt på veien 
mot å bli godkjent som dysleksivennlig, elevene 
merker at det skjer noe. 

Kompetanseløftet: Følger et opplegg fra Udir, 
Inkluderende praksis 

Traumebasert omsorg: Alle ansatte skal kjenne 
til hvordan man skal møte elever med traumer. 
Krig, rus, omsorgssvikt, diagnoser osv…. 

 

Rektor og pedagogisk 
representant 

 

7/24 Orientering skolemiljø. 

Fysisk og sosialt. 
Amanda sier litt om hvordan det er nå; Det er et 

åpent og inkluderende miljø. Man inviterer 
hverandre inn i leik og prat og samvær. Det kan 
allikevel skje at det er knuffing og småslåssing i 

ballspill osv. pga uenighet om regler mm. 
Snitching; ikke så mye lenger. De fleste er enige 

i at man kan si fra når noe er ugreit. Lærerne 
har også vært flinke til å ta tak i ting som skjer 

når det er behov.  
Hun mener at det er godt miljø på skolen. 
 

PSV snakker litt om MOT; Startet for fullt med 
dette programmet i høst, men 9.klasse startet så 

vidt i vår. De skal nå bli Unge MOTivatører (som 
bl.a. jobber ned mot yngre elever). Spennende å 
følge opp dette! Vi ønsker også at kommunen 

skal være med; bli MOT-kommune. 
Godt forebyggende arbeid på skolen nå. Vi 

opplever at det er en trygg barne- og 
ungdomsgruppe på skolen nå. 
Vi har allmøter på avdelinger og for hele skolen 

for å snakke med elevene i fellesskap. 
 

Elev-representantene, 
Psv, skolens ansatte 

 

8/24 Arbeidsmiljøtilsyn: 
Tilsyn på nytt lekeområde: Fikk en del feil og 

mangler, selv om det kun er 1 år siden det stod 
nytt. 
Arbeidsmiljø: Gjennomgang av ulike systemer 

innenfor HMS (belastninger og utfordringer, 
fysiske og psykiske). 

 

Rektor og pedagogisk 
representant 

 



Viktig å få et godt klima for samarbeid, og gode 
systemer som er bærekraftige i arbeidet med 
barn som har spesielle behov for 

tilrettelegginger. De ansatte trenger god 
opplæring for å kunne ivareta elevene, og for å 

stå i vanskelige situasjoner. 

9/24 Busstoppet på Svøo. 

Kan oppleves utrygt på morgenen, spesielt for 
de yngste elevene. Skolen kan ikke stille med 

vakter ved dette busstoppet, men kanskje kan 
foresatte ta på seg et slikt oppdrag på 
morgenen? Dette gjelder spesielt de to første 

ukene etter skolestart. Fau kan ta opp dette. 

Rektor  

10/24 Frokost for alle; 1-4, 5-7, 8-10.  

En dag til hver avdeling, vi ønsker 3 ganger i 
året. 

Prøvd en gang, veldig vellykket!! Fau sier de 
gjerne gir penger til dette (kr 5000,- fra 
Vegvesenet etter gangvei-åpning) 

  

 

 


